

Referat (åbent) bestyrelsesmøde i Byens Fællesskab 8.5.23

Tilstede: Connie, Mogens, Maj-Britt, Birgit, Karen. Afbud fra: Lene, Erik.

Der kom ingen medlemmer til det åbne møde.

1: Siden sidst:

Vores egne arr.:

1.5: Fællessang m Louise; 28 deltagere. Konceptet holder og skal gentages.

17.4: Tim Vermund om byudvikling. God nuanceret debat. Kommer gerne igen, godt koncept.

20.3. Butik Pulvis. Se senere vedr arr. på Vesterbro udsprunget af denne kontakt.

Andre arr.:

Mogens deltog i "Odense Spiser sammen". Ingen af os har mulighed for at deltage i "Ensomhedscharter"s arr. i maj, det er ok.

Connie og Maj-Britt er mødtes m "Mental Sundhed" og har der aftalt mulighed for at deres brugere kan opfordres til at deltage i vores arr., opbakning fra resten af bestyrelsen.

2: Økonomi:

Pt indestående: 51.289,20.. Overskud på 10.500 generet i første halvdel af 23; vi ved erfaringsmæssigt, at de største udgifter kommer i slutning af året. Der er pt. 75 medlemmer. Birgit orienterer om sin praksis med indtil videre at acceptere afbud fredag for afholdelse mandag.

Der bliver renoveret i mail listen, hvor der pt står ca 100 – af Connie og Birgit.

3: Sæsonens sidste arr.:

Vores egne:

15.5: Fugletur v. Hollufgård: Improvisation mht hvordan m kaffe & kage.

12.6: Sæsonafslutning i Farvergården: En del praktisk arbejde m at rigge til; vi mødes kl 16. Det musikalske indslag mødes m Connie 18.30; der er aftalt ½ times underholdning og derefter øl! Derefter evt. fællessang. Birgit kontakter de medlemmer der har tilmeldt sig til det praktiske, Connie kontakter Kulturmaskinen og Maj-Britt har styr på drikkevarer.

Andre arr.:

17.5.: Frivillig Børs i Danske Banks lokaler.

10.6: Torvedag på Vesterbro. Maj-Britt og Birgit deltager m ny folder (efterårsprogram), der er planlagt til at udkomme 12.6 og færdigredigeres af Connie og Maj-Britt. Connie vil gerne i kontakt med Bydelsgr. for Vesterbro, der fx også arr fællesspisning i Kulturmaskinen.

4: Efterårsprogrammets løse ender: Ide til sæsonstart i Bjørnemosen: At alle deltager i madlavningen, god ide, som vi arbejder videre med. Tanken er at udfordre vanerne! Connie vil mobilisere Bjørnemosens fmd til at orientere om stedet.

6.11: Orglet i Domkirken: Birgit undersøger om alle deltagere kan spise i "Paprika" i Nørregade forinden.

Arr.gr. mødes i sept..

Ideer til kommende arr.:

Birgit: Bofællesskabet Snedstruphave. Mogens: "Mental Sundhed". Connie: Odeons drop-in kor 1 mandag/måned m efterfølgende spisning i Odeon Social.

Knopskydningstanken:

Mulighed for et katalog m andre relevante arr. for vores medlemmer? Dette tema vil vi drøfte mere grundigt i efteråret: at evt finde én ramme, det kan eksistere i? Opslagstavle? Skal vi selv gå i spidsen mht at hive folk med?

PKt 5 udgår, da der ikke kom medlemmer til det åbne møde.

6: Connie ferierer i uge 21.

Fondsråisergruppen har ikke holdt møde, men der er snart indhold til et.

Næste møde er 4.9. hos Birgit.

Sommer arr i Dyreborg: 29.6, desværre er det svært at finde en dato hvor vi alle kan.

Connie opfordrer til at vi begynder at tænke i at kunne rekruttere nye kræfter til bestyrelsen.

Mogens opfordrer til drøftelse af relevansen i overhovedet at skabe debatforum som vi har forsøgt på hjemmesiden. Er der overhovedet et behov ? eller er det os der mener det? Vi er enige, relevant tema. Hvordan skaber vi nye vaner?

Ref.:

Karen Dons